
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 1-2017
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2017-01-09 § 1 – 14

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Karl-Erik Engström, Maria Carlsbogård, Thomas Thunberg, Katarina Eriksson, Tomas 

Cassanelli, Martin Lundborg

Ansvarig

§ 1 Öppnande

§ 2 Dagordning

§ 3 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 4 Kansli info Kontakta försäkringsbolaget och hör hur det gått med de i våras 
inrapporterade inbrotten. Vi skulle behöva göra i ordning en del 
dörrar och fönster.

Återstår att prata med vägföreningen om 2017.

Kalle och Janne har träffat Kenneth J..och pratat om en anställning
i föreningen. Dialog har pågått med arbetsförmedlingen om villkor 
m.m. Anställningen är klar och påbörjas 11/1. 

Janne

Kalle

Kalle

§ 5 Ekonomi Diskussion kring det utökade matchprogrammet som på våren 
skall ersätta RUF-info. Kontakta Karin för att få förslag på 
utseende A5, ca 12 sidor.

Prata med Linda S. om att hjälpa till med bokföringen.

Janne

Katarina

§ 6 Teckningsrätt Styrelsen godkänner att teckningsrätt för befintligt lagkonto P05 
ändras till Reine Börjesson 19720303-5011 och Helena Börjesson 
19770131-4986.

§ 7 Föreningslyftet   
      2017

Styrelsen beslutar om att ansöka om Föreningslyftet 2017 samt att
föreningen har och även fortsättningsvis ska ha en anställd 
föreningsutvecklare.

§ 8 Sponsring Jaga sponsorer till matchprogrammet.

Kontakt med IT Grafiska – Hagge. 

Janne

Maria

§ 9 Fotboll Damlaget – Några nya spelare inför 2017. Johan lämnar som 
tränare. Behövs eventuellt en lagledare om det skall finnas ett B-
lag. 

Kalle



Herrlag – Lite svajigt med antalet spelare. Under mötets gång så 
anmäldes ytterligare några spelare till herrlaget.

§ 10 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Prata med Rickard Cander om vi kan få hjälp med ansökningar till 
Förenings- och Idrottslyft.

Kontrollera vad för anläggningsstöd som kan sökas via 
Västsvenska idrottsförbundet

Johnny Yngwe besökte mötet och presenterade hur Kareby 
utvecklat sitt sektions- och styrelsearbete. Ett separat mail 
kommer att skickas ut med de dokument som visades under 
mötet.

Ta fram ett förslag på organisationsschema för RUF med 
utgångspunkt från Karebys organisationsförslag.

Planering inför ledarträff 22/1 – styrelsen lyfter förslag till lagavgift 
för diskussion samt förslag till ny organisation av fotbollsektion, 
nytt koncept utvecklat matchprogram istället för RUF-info, nytt IT-
stöd m.m.
Katarina skickar påminnelse till ledarna. Thomas T lägger info på 
hemsidan

Ta kontakt med valberedningen så de startar sitt arbete inför 
årsmötet samt att de deltar vid ledarträffen 22/1 kl 17.30

Janne

Kalle

Tomas C.

Kalle

Katarina
/Thomas

§ 11 Övriga frågor Diskussion om föreningens IT-stöd. Styrelsen beslutar att gå över 
till Laget.se. Maria kontaktar Laget.se. Mål att övergången skall 
vara klar v12.

Kalle påbörjar verksamhetsberättelse för 2016. Utskick till 
styrelsen i början av mars.

Maria/ 
Thomas

Kalle

§ 12 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
Styrelsemöte den 6/2, 6/3, 3 /4, 8/5, 12/6, 14/8, 4/9, 2/10, 6/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 2/12 11:00-15:00
Årsmöte torsdag 16/3 19:00
Idrottens dag 26/8
Höstmöte torsdag 16/11 19:00
Vårens arbetsdag lördag den 8/4
Höstens arbetsdag lördag den 16/9

§ 13 Nästa möte Nästa möte måndag 6/2 klockan 18:30.
Ledarträff 22/1 kl 18:30 Romevi
För fika ansvarar: Thomas T.

§ 14 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Kalle Engström Thomas Thunberg



Ordförande Sekreterare 


	Romevi Hög 130

